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Volgens mij helpt dit wel in de zin dat ze laat zien dat de BU dus op gaat dit jaar en dat dit met name aan nieuw personeel
besteed zal worden.

Dus hier laten ze mee zien dat het eerder afgesprokene ‘maak op wat er voor de BU staat’, onhandig is omdat ze het geld van de

BU nu begroot hebben en zullen uitgeven voor de doorontwikkeling.

Als we de 2 miljoen van de gemaakte kosten die ze in rekening hebben gebracht terug krijgen kunnen ze komend jaar weer zelf

voorschieten en achteraf bij ons declareren wat ze nodig hebben. Lijkt mij handig om hier tussen periodes bij af te spreken.

In rood mijn opmerkingen verder.
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Begroting voor de BU:
- Overall kan ik de begroting niet goed beoordelen als ik niet weet wat eigen middelen en kosten zijn. Het is nu een halve

begroting. Deels bestaande mensen met dekking uit BU (en niet uit eigen middelen), daarbij is dan logischerwijs de

vraag: hoe zit dit dan de afgelopen jaren?
Dit zijn bijna geen bestaande mensen, allemaal nieuw aangetrokken en worden uit BU betaald. Afgelopen jaren was er

dus ook gebrek aan persconeel.
- Schoolzwemmen op de begroting van PG? Dat moeten we anders kunnen oplossen (via vakgroep bewegingsonderwijs bv)

Eens.

- SOA sense poli. Gaat en kan de GGD dit echt zelf doen? Dit is bij uitstek iets wat je binnen de zorg kan houden (FM) en

niet per se zelf hoeft te organiseren en het wiel opnieuw uit te vinden. Is PG daar nu niet gebzat bij het simpel houden,
dit goed neerzetten en vanuit een sterke organisatie verder groeien? Dan hoef je bv bij een belangrijk onderwerp als

seksuele gezondheid niet te wachten totdat PG sterk genoeg is.

- Her en der zou ik denken (bv inzet van huisartsen bij "animeermeisjes” of vaccinaties) dat we het rechtstreeks oplossen
ipv via OLB laten lopen. Financieel beheer van OLB is echt een rampenplan.
Willen ze ook, bijv. neonatale gehoor screening uitbesteden aan FM. Voor soa poli goed idee, kunnen we ook opperen.

Begroting Covid:
- Staan we volledig achter de aanpak van OLB als het gaat om quarantainebeleid, bron- en contactonderzoek, etc? Of doen

ze veel dingen, omdat ze dit vooral zelf willen? Dat bepaalt mi hoe je naar deze (zeer) forse begroting kijkt. Ik ben zelf

voorstander van facturen of rechtstreeks betalen van activitieten ipv veel geld vooraf overmaken naar OLB.

VGM zitten de grote kosten in het testen. Dat is wenselijk denk ik als ze dat zelf doen en niet uitbesteden

Verder kan ik het beleid niet goed inschatten. Jeywat zij || EEEghierover
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Hallo allen,

Naar aanleiding van het gesprek met[5.120 OOjullie vragen bij mijn mail over de Covid-uitgaven en de BU doe ik jullie hierbij een

andere opstelling toekomen.

1) Het gaat om de begroting voor de BU, waarbij we alleen uitgaan van de doorontwikkeling GGD, dus zonder COVID, voor de jaren
2021 en 2022.

Voor de structurele begroting van de GGD kom ik binnenkort met een opstelling. Dan kunnen we ook kijken hoeveel geld er

structureel beschikbaar moet zijn voor de formatie van de GGD en de uitvoering van de wettelijke taken.

2) De begroting voor 2021 van de COVID-uitgaven.

We spreken elkaar morgen, groet,


